
Zápisnica zo zasadnutia Komisie ochrany verejného poriadku v Rožňave 
zo dňa 10. 6. 2019

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

Program rokovania dňa 10. 6. 2019:

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania – R. Ocelník
2. Harmonogram zasadnutí orgánov mesta Rožňava v roku 2019 – návrh na zmeny – 

JUDr. Jakobejová
3. Poriadok odmeňovania predstaviteľov volených orgánov mesta – návrh na zmeny – 

JUDr. Jakobejová
4. Žiadosť občianky o zvýšenie bezpečnosti na priechode pre chodcov – R. Ocelník
5. Zoznam nebezpečných priechodov pre chodcov – Ing. Hanuštiak
6. Požiadavky domového dôverníka na Budovateľskej 31-33-35 – poslanec Ing. Kováč
7. Žiadosť Sociálnej poisťovne o určenie vyhradených parkovacích miest – A. Šikúrová
8. Žiadosť RPIC o určenie vyhradeného parkovacieho miesta – A. Šikúrová
9. Žiadosť o obmedzenie najvyššej povolenej rýchlosti na Krátkej ulici – A. Šikúrová
10. VZN o určovaní vyhradených parkovacích miest pre držiteľov preukazu osoby s ŤZP 

– návrh – Mgr. Halyák
11. Plnenie uznesení – R. Ocelník
12. Rôzne
13. Diskusia
14. Záver

K bodu č. 1: Otvorenie 

Predseda  komisie  Roman Ocelník  privítal  členov komisie  a  oboznámil  ich  s  
programom  rokovania.  Uviedol,  že  bod.  5  bude  rozšírený  o  „Predloženie  žiadosti 
o poskytnutie  dotácie  na  projekt  „Zlepšenie   dopravno-bezpečnostnej  situácie  a zvýšenie 
bezpečnosti účastníkov cestnej premávky v Rožňave.“  

Uznesenie  č.  01/06/2019: Komisia  schvaľuje  program svojho rokovania  dňa  10.  6.  2019 
podľa pozvánky. 

Hlasovanie: Za: 5 (Ocelník, Ing. Hanuštiak, Piku, Ing. Szabad, JUDr. Kerekešová)
        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 2 (Mgr. Bischof, Mgr. Gonos)

K bodu č. 2: Harmonogram zasadnutí orgánov mesta Rožňava v roku 2019 – návrh na 
zmeny – JUDr. Jakobejová

Uznesenie  č.  02/06/2019: Komisia  odporúča  schváliť  zmenu  Harmonogramu  zasadnutí 
orgánov mesta Rožňava v roku 2019 od mesiaca september 2019 do mesiaca december 2019 
podľa predloženého návrhu.
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Hlasovanie: Za: 5 (Ocelník, Ing. Hanuštiak, Piku, Ing. Szabad, JUDr. Kerekešová)
        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 2 (Mgr. Bischof, Mgr. Gonos)                    

K bodu č. 3: Poriadok odmeňovania predstaviteľov volených orgánov mesta – návrh na 
zmeny – JUDr. Jakobejová

Predseda  komisie  navrhol,  aby  poslancom  MZ patrila  odmena  mesačne  vo  výške  3,5  % 
základného platu primátora mesta (§ 4 ods. 1).

Hlasovanie:  Za:  6  (Ocelník,  Mgr.  Bischof,  Ing.  Hanuštiak,  Piku,  Ing.  Szabad,  JUDr. 
Kerekešová)

        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 1 (Mgr. Gonos)

Uznesenie č. 03/06/2019: Komisia odporúča, aby poslancom MZ patrila odmena mesačne vo 
výške 3,5 % základného platu primátora mesta.

Viacerí  členovia komisie navrhli  odmeny (§ 6 ods. 1):  predsedom komisie vo výške 3 % 
základného platu primátora mesta, podpredsedom komisie vo výške 2,5 % základného platu 
primátora mesta a členom komisie vo výške 2 % základného platu primátora mesta. 

Hlasovanie:  Za:  6  (Ocelník,  Mgr.  Bischof,  Ing.  Hanuštiak,  Piku,  Ing.  Szabad,  JUDr. 
Kerekešová)

        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 1 (Mgr. Gonos)

Uznesenie  č.  04/06/2019: Komisia  odporúča  odmeny  predsedom  komisie  vo  výške  3  % 
základného platu primátora mesta, podpredsedom komisie vo výške 2,5 % základného platu 
primátora mesta a členom komisie vo výške 2 % základného platu primátora mesta. 

Ing. Hanuštiak predniesol pozmeňujúci návrh k § 4 ods. 2: aby predsedajúci mohol krátiť 
odmenu  poslancom  mestského  zastupiteľstva  o 50  %  v odôvodnených  prípadoch  pri 
neskoršom príchode alebo skoršom odchode zo zasadnutia MZ.

Hlasovanie: Za: 3 (Ing. Hanuštiak, Piku, Ing. Szabad)
        Proti: 2 (Ocelník, JUDr. Kerekešová)
        Zdržal sa: 1 (Mgr. Bischof)

                    Nehlasovali: 1 (Mgr. Gonos)

Komisia neprijala k pozmeňujúcemu návrhu uznesenie.

R. Ocelník navrhol, aby § 4 ods. 2 zostal v súčasnom znení.
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Hlasovanie: Za: 2 (Mgr. Bischof, Ocelník)
        Proti: 3 (Ing. Hanuštiak, Ing. Szabad, JUDr. Kerekešová)
        Zdržal sa: 1 (Piku)

                    Nehlasoval: 1 (Mgr. Gonos)

Komisia neprijala k pozmeňujúcemu návrhu uznesenie.

K bodu  č.  4:  Žiadosť  občianky  o  zvýšenie  bezpečnosti  na  priechode  pre  chodcov  – 
R. Ocelník

Ide o priechod od Hotela Empress k OC Kocka.

Uznesenie č. 05/06/2019: Komisia odporúča požiadať Technické služby o orezanie konárov 
na neďalekom ihličnatom strome.

Hlasovanie: Za: 6 (Ocelník, Mgr. Bischof, Ing. Hanuštiak, Piku, Ing. Szabad, 
                               JUDr. Kerekešová)

        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasoval: 1 (Mgr. Gonos) 

K bodu č.  5:  Zoznam nebezpečných priechodov pre chodcov +  „Predloženie  žiadosti 
o poskytnutie dotácie na projekt „Zlepšenie  dopravno-bezpečnostnej situácie a zvýšenie 
bezpečnosti účastníkov cestnej premávky v Rožňave“- Ing. Hanuštiak

Boli vybraté 2 priechody: na Ul. košickej  pri pekárni BFZ a na Ul. košickej od bývalého 
Domu služieb k Hotelu Empress.

Uznesenie č. 06/06/2019: Komisia odporúča, aby mestské zastupiteľstvo:
a) súhlasilo so zapojením mesta Rožňava do výzvy na predkladanie žiadosti o poskytnutie 
dotácie zo štátneho rozpočtu prostredníctvom rozpočtovej kapitoly Ministerstva vnútra SR za 
účelom podpory činností súvisiacich s bezpečnosťou cestnej premávky a
b) schválilo predloženie žiadosti o dotáciu pod názvom „Zlepšenie dopravno-bezpečnostnej 
situácie  a zvýšenie bezpečnosti účastníkov cestnej premávky v Rožňave“ v rámci výzvy číslo 
III. Prezídia Policajného zboru SR 2019 a zabezpečenie spolufinancovania projektu zo strany 
žiadateľa minimálne vo výške 5% z celkových oprávnených výdavkov, maximálne vo výške 
1 200,- EUR. 

Hlasovanie: Za: 6 (Ocelník, Mgr. Bischof, JUDr. Kerekešová, Piku, Ing. Hanuštiak, 
                               Ing. Szabad)

        Proti: 0 
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasoval: 1 (Mgr. Gonos)
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K bodu č. 6: Požiadavky domového dôverníka na Budovateľskej 31-33-35 – poslanec 
Ing. Kováč

Uznesenie č. 07/06/2019: Komisia odporúča

a) zriadenie jednosmernej premávky medzi bytovými domami na Budovateľskej ul. 25 – 35 
a 13 – 23 (smer SBD)

b) riaditeľke ZŠ na Ul. pionierov po vybudovaní parkoviska pred školou vyčleniť parkovisko 
na čas po vyučovaní návštevníkom školy.

Hlasovanie: Za: 6 (Ocelník, Mgr. Bischof, JUDr. Kerekešová, Piku, Ing. Hanuštiak, 
                               Ing. Szabad)

        Proti: 0 
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasoval: 1 (Mgr. Gonos)
                    

K bodu č. 7: Žiadosť Sociálnej poisťovne o určenie vyhradených parkovacích miest – A. 
Šikúrová

Uznesenie č. 08/06/2019: Komisia odporúča vyhradiť 1 parkovacie miesto pre ZŤP klientov 
na parkovisku pri budove na Šafárikovej ul. 22.
 
Hlasovanie: Za: 6 (Ocelník, Mgr. Bischof, JUDr. Kerekešová, Piku, Ing. Hanuštiak, 
                               Ing. Szabad)

        Proti: 0 
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasoval: 1 (Mgr. Gonos)

Uznesenie  č.  09/06/2019: Komisia  odporúča  vyhradiť  1  parkovacie  miesto  pre  ostatných 
klientov na parkovisku pri budove na Šafárikovej ul. 22. 

Hlasovanie: Za: 5 (Ocelník, Mgr. Bischof, Piku, Ing. Hanuštiak, Ing. Szabad)
        Proti: 1 (JUDr. Kerekešová) 
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasoval: 1 (Mgr. Gonos)

V tejto  súvislosti  predseda  komisie  upozornil,  že  na  predmetnom parkovisku  je  dopravná 
značka vyhradené parkovanie pre klientov free zone (5 miest).

Uznesenie  č.  10/06/2019: Komisia  odporúča,  aby  MsÚ  preveril  umiestnenie  uvedenej 
dopravnej  značky a v prípade,  ak bola umiestnená protiprávne,  realizoval  príslušné právne 
kroky. 
 
Hlasovanie: Za: 6 (Ocelník, Mgr. Bischof, JUDr. Kerekešová, Piku, Ing. Hanuštiak, 
                               Ing. Szabad)

        Proti: 0 
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasoval: 1 (Mgr. Gonos)
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K bodu č. 8: Žiadosť RPIC o určenie vyhradeného parkovacieho miesta – A. Šikúrová

Uznesenie č. 11/06/2019: Komisia odporúča vyhradiť pre RPIC najviac 5 parkovacích miest 
s časovým obmedzením od 7. do 18. hodiny (spoplatnené podľa platných sadzieb). Zároveň 
odporúča prehodnotiť výšku sadzby dane za záber verejného priestranstva vo VZN.

Hlasovanie: Za: 6 (Ocelník, Mgr. Bischof, JUDr. Kerekešová, Piku, Ing. Hanuštiak, 
                               Ing. Szabad)

        Proti: 0 
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasoval: 1 (Mgr. Gonos)

K bodu č. 9:  Žiadosť o obmedzenie najvyššej povolenej rýchlosti na Krátkej ulici – A. 
Šikúrová

Bod  bol  zaradený  znova  do  programu  rokovania,  keďže  na  májovom  rokovaní  k nemu 
komisia neprijala uznesenie. Mgr. Bischof navrhol osadiť spomaľovací prah.

Uznesenie č. 12/06/2019: Komisia odporúča osadiť na Krátku ulicu spomaľovací prah podľa 
možností rozpočtu mesta.

Hlasovanie: Za: 4 (Mgr. Bischof, JUDr. Kerekešová, Piku, Ing. Hanuštiak)
        Proti: 2 (Ocelník, Ing. Szabad) 
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasoval: 1 (Mgr. Gonos)

K bodu č. 10: VZN o určovaní vyhradených parkovacích miest pre držiteľov preukazu 
osoby s ŤZP – návrh – Mgr. Halyák

Uznesenie č.  13/06/2019: Komisia  odporúča materiál  schváliť  podľa predloženého návrhu 
a odporúčania Komisie sociálnej, zdravotnej a bytovej.

Hlasovanie: Za: 6 (Ocelník, Mgr. Bischof, JUDr. Kerekešová, Piku, Ing. Hanuštiak, 
                               Ing. Szabad)

        Proti: 0 
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasoval: 1 (Mgr. Gonos)

K bodu č. 11: Plnenie uznesení

Uznesenie č. 14/06/2019: Komisia berie plnenie uznesení na vedomie.

K bodu č. 12 Rôzne

Neboli zaradené žiadne príspevky.
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K bodu č. 13: Diskusia

Mgr. Bischof poukázal na vozidlá stojace pred vchodom do bytového domu na Zakarpatskej 
1. Nie je regulovaný vjazd vozidiel k ZŠ J. Hronca, malo by sa to zracionálniť.

Ing.  Szabad  uviedol,  že  medzi  Edelényskou  a Zakarpatskou  ulicou  je  mestský  pozemok 
č. 4101/116 s výmerou cca 1500 m2, ktorý je vhodný na vybudovanie parkoviska.

Predseda  komisie uviedol,  že  umiestnenie  dopravnej  značky  „Rožňava  –  mestská  časť 
Nadabula“ dohodne s riaditeľom Technických služieb.

Predseda komisie uviedol, že vozidlá parkujú v križovatke Ulice Cyrila a Metoda s Nám. 1. 
mája. Ing. Hanuštiak uiedol, že mestská polícia túto situáciu rieši.  Ďalej predseda komisie 
uviedol, že vozidlá parkujú aj na Ul. Kósu – Schoppera v úseku, kde je hodinárstvo. 

K bodu č. 14: Záver

Predseda  komisie  poďakoval  prítomným  za  účasť  a zaželal  im  príjemné  prežitie 
dovolenkového obdobia.

          Mgr. Juraj Halyák        Roman Ocelník
           tajomník komisie                   predseda komisie


